
EVENTING

Hoy vertelt enthousiast over haar 
nieuwe taak en de eventingsport. 
“Ik zie in Nederland veel potentie, 
maar ik zou willen dat een aantal 

ruiters wat meer en betere paarden beschikbaar 
hadden. Die paarden moeten er zijn. Ik heb 15 

jaar lang in Engeland gewoond, getraind en 
wedstrijden gereden en je komt daar heel veel 
goede Nederlandse paarden tegen in de even-
tingsport. Als ik aan het Nederlandse eventing-
paard denk, is de eerste die bij mij opkomt 
Wesko (Karandasj uit Kolien ster pref prest v.

Sinds begin van dit jaar is Bettina Hoy de nieuwe bondscoach van de 
Nederlandse eventingruiters. De Duitse topamazone is haar nieuwe taak zeer 
ambitieus begonnen en heeft al regelmatig getraind met de Nederlandse ruiters. 
Hoy ziet potentie genoeg, maar signaleert ook de noodzaak om meer paarden voor 
de Nederlandse ruiters beschikbaar te krijgen. 
TEKST: JANTIEN VAN ZON • BEELD: DIRK CAREMANS

Bettina Hoy 
ziet potentie 
Nieuwe eventing bondscoach zou fokkers 
en ruiters graag dichter bij elkaar brengen
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Mytens xx, fokker R.J.M. Schoenaker uit 
Rutten, red.), van Tim Price, dat is een paard dat 
iedereen wel zou willen hebben.”

Ideale paard?
De nieuwe bondscoach ziet dus zeker moge-
lijkheden, maar hoe ziet het ideale eventing-
paard van Bettina Hoy er uit? “Ik zoek een 
paard dat goed in balans gebouwd is, een 
beetje als een renpaard. Niet te veel gewicht 
op de voorhand, maar ook niet enorm 
opwaarts. Daarbij wil ik drie correcte basis-
gangen en een paard dat trainbaar is. Dat 
trainbaar zijn is essentieel. Daarnaast vind ik 
de manier van springen belangrijk. Een 
eventer hoeft geen spectaculaire springer te 

zijn, maar een snel voorbeen, voldoende 
voorzichtigheid en goede balans zijn belang-
rijk. Geweldig openen in de achterhand op de 
sprong is zeker geen noodzaak. Dat levert in 
de landing alleen maar extra druk op de 
voorbenen, efficiënt springen is veel belang-
rijker. Bij dat alles wil ik graag minimaal 50% 
volbloed in een paard. Volbloeds herstellen 
sneller en hebben van nature gewoon meer 
uithoudingsvermogen. Als je grote zware 
wedstrijden wilt rijden, heb je dat beide nodig. 
In de zware wedstrijden wordt er gesprongen 
na de cross, dan heb je alle belang bij een goed 
en snel herstel. Volbloeds zijn ook wat lichter 
en blijven ook daardoor vaak langer gezond, 
er komt gewoon minder druk op de benen 
terecht. Dat is ook de reden dat ik de paarden 
niet extreem groot wil, hoe meer gewicht op 
de voorbenen komt in training en wedstrij-
den, hoe groter de kans op blessures en 
slijtage. De huidige crossbouw vraagt ook veel 
snelheid, wendbaarheid en reactievermogen 
van de paarden, dan ben je ook met een niet 
te groot paard in het voordeel.”
“Je kunt natuurlijk best met een paard aan het 

Tijdens de recent 
verreden wedstrijd in 
Luhmuhlen werd Hoy 
zelf Duits kampioen en 
stond ze de Nederlandse 
deelnemers bij.Bondscoach eventing 

Bettina Hoy ziet kansen 
genoeg voor KWPN-
paarden maar wil wel 
“minimaal 50% volbloed 
in een eventingpaard”. 

“Ik houd van 
paarden met een 
persoonlijkheid.”
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werk dat niet aan al deze voorwaarden voldoet, 
maar een paard opleiden tot wereldniveau kost 
veel tijd, dan kun je net zo goed meteen met een 
hele goede beginnen.”
Ook het karakter is voor Bettina Hoy bepalend 
als ze kijkt naar een paard. “Ik houd van paarden 
met een persoonlijkheid. Dat mag ook best een 

iets moeilijker karakter zijn, maar heel belang-
rijk is dat paarden wel trainbaar zijn. Hoe 
complexer het karakter, hoe beter de ruiter 
moet zijn.” 

Bondscoachschap
Voor de eventing staat er dit jaar een Europees 
kampioenschap op het programma. Hoy maakt 
zelf ook grote kans om voor Duitsland afgevaar-
digd te worden naar dit kampioenschap. Weet ze 
al hoe ze dat allemaal gaat combineren? “Ik zie 
zeker dit jaar als een overgangsjaar. Om echt te 
groeien als land heb je een paar jaar nodig. Ook 
de opkomst van Duitsland in de eventingsport 
heeft tijd gekost. Dit jaar wil ik vooral de ruiters 
en paarden beter leren kennen en uiteraard daar 
waar mogelijk resultaat neerzetten. Voor de 
toekomst wil ik graag verder met de jonge ruiters 
en daarnaast zijn er een aantal die ik er graag bij 
zou hebben met een beter paard. Het is voor mij 
nu wel een moeilijke keuze. Eigenlijk zou ik later 
– na het EK - beginnen als bondscoach, maar 
omdat alles nu sneller is gegaan moet ik mijn 
aandacht verdelen tussen mijn eigen rijden en 
bondscoach zijn. Voor mij ligt de focus wel op 
Nederland. Ik heb negen EK’s, vijf WK’s en drie 
Olympische Spelen gereden. Ik hoef niets meer te 
bewijzen en rijd echt voor mijn plezier. Ik zou 
heel graag mijn land nog een keer vertegenwoor-
digen, maar als blijkt dat ik dit jaar een keuze 
moet maken dan is dat een luxe positie en kijk ik 
wel als het zover is. Mijn grote droom is wel om 
nog een keer Olympische Spelen te rijden, om dat 
te halen moet ik denk ik met een Nederlander 
trouwen”, sluit Bettina Hoy lachend af.  •

COÖPERATIE MET EIGENAREN
Hoy ziet kansen genoeg voor de Nederlandse 
eventing en hoopt te kunnen bijdragen aan 
meer samenwerking tussen fokkers/
eigenaren en ruiters. “Nederland heeft 
potentie genoeg, maar de goede paarden 
moeten bij de goede ruiters komen. Ik zou 
graag zien dat er iets van een coöperatie 
komt waarin fokkers bijvoorbeeld drie 
paarden bij een goede ruiter neerzetten om 
op te leiden. Twee van die paarden moeten 
dan in ieder geval verkocht worden zodat er 
ook geld verdient wordt om zaken te 
bekostigen. Een derde paard kan dan langer 
behouden blijven voor de ruiter en dus de 
Nederlandse sport. Als je een dergelijk 
concept uit kan werken, kunnen meerdere 
partijen daar van profiteren.”

Als je Bettina Hoy 
vraagt naar het 
Nederlandse 
eventingpaard is het 
eerste wat in haar 
opkomt Wesko. “Dat 
paard wil iedereen wel 
hebben.” 
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